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Sitno, 1 października 2015 roku 
 
 

 

ST. 0002.VII.13.2015 
 

Protokół Nr XIII/2015 

R a d y  G m i n y 
Sitno 

z dnia 1 października2015 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących gminny zasób nieruchomości, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości, 

- w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Sitno na 

rok 2016,” 

- w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla dyrektorów szkół na terenie Gminy Sitno, 

- w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych, 

- w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sitno na lata 2015-2021, 

- w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 

Radni obecni: 
1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Polski Robert 

10. Ryszczuk  Jan 

11. Sokołowski Dariusz 
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12. Szawarski Ryszard 

13. Tokarz Kazimierz 

14. Torba Janusz 

15. Wydmański Władysław 

 

 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 

 

Otwarcia obrad XIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Klikicki. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także zaproszonych gości: Wójta Gminy Pana 

Mariana Bernata oraz Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, jak również 

pozostałych gości: Panią Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką 

w Sitnie, Panią Barbarę Tor kierownik GOPS. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
40

. 

 

 

Ad.2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący odczytał wniosek Pana Wójta z prośbą o obniżenie 

mu wynagrodzenia w związku z sytuacją finansową Gminy i planowanymi 

projektami. 

Dalej Przewodniczący poinformował, że dwu ostatnich uchwał, które były ujęte 

w programie sesji dot. zmian w budżecie nie będzie na dzisiejszej sesji. 

Kolejno Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku 

obrad. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad wraz z ww. zmianami 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponowałby w skład Komisji Uchwał  

i Wniosków weszli nw. Radni: Janusz Mazurek, Teresa Chmiel i Janusz Torba. 
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu przy 11 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się. 

Ad. 4 

 

Przyjęcie uchwał 

 

 

PaniTeresa Chmiel odczytała kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr XIII/64/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących gminny 

zasób nieruchomości. 

 

Pan Wójt poinformował, że sprzedajemy te działki, ponieważ szukamy 

dochodów. W Stabrowie dotyczy to działki po byłej szkole, natomiast w Sitnie dot. 

działki położnej koło pomnika pomordowanych. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że dla 48 opłat adiacenckich na osiedlu 

w Jarosławcu prokurator nie wszczął postępowania, a w związku z tym dochodów 

z tego tytułu w granicach 150 tys. zł najprawdopodobniej nie będzie.   

Pan Wydmański zapytał, dlaczego do budżetu na rok 2015 włączono wpływy 

z opłaty adiacenckich skoro sprawy są w sądzie i różnie mogą się zakończyć. 

Uchwała o opłacie adiacenckiej była podjęta w chwili, kiedy cześć mieszkańców była 

już podpięta do instalacji wodno-kanalizacyjnej, więc nie było podstaw prawnych 

nakładania na nich opłaty adiacenkiej. 

Pan Wójt odpowiedział, że w myśl interpretacji Naczelnych Sądów 

Administracyjnych, nie jest istotą podłączenie, istotą jest zgłoszenie do nadzoru 

zakończenia inwestycji.  

Dalej Pan Wójt powiedział, że tak się planuje budżet. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

W głosowaniu brało udział 15 Radnych, ponieważ jeden z Radnych przyszedł  

w trakcie obrad sesji. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2. Uchwała Nr XIII/65/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości. 

 

Przewodniczący odczytał pismo od Pani Joanny Stępniak- Trześniowskiej do 

Wójta Gminy z prośbą o przedłużenia dzierżawy budynku Ośrodka Zdrowia w Sitnie. 
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Pan Wójt stwierdził, że jest to najlepsza forma, ponieważ będzie to kontynuacja 

tego, co jest na chwilę obecną. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że być może będzie oddzielnie jeszcze umowa ze 

stomatologiem. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3. Uchwała Nr XIII/66/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na terenie Gminy Sitno na rok 2016.” 

 

Pan Wójt omówił uchwałę mówiąc, że jest to podobna uchwała do uchwały 

z ubiegłego roku, zmieniła się częściowo tylko treść załącznika.   

Pan Polski zapytał, czy oprócz sportu będą jakieś inne organizacje 

dofinansowywane w związku z tą uchwałą. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest przewidziane 2 razy po 10 tys. zł na inne konkursy. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że w ubiegłym roku było zaplanowane więcej 

pieniędzy, jednak nikt się nie zgłosił.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniesione poprawki do uchwały. 

W wyniku głosowania poprawki zostały wprowadzone jednogłośnie. 

  

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4. Uchwała Nr XIII/67/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla 

dyrektorów szkół na terenie Gminy Sitno. 

 

Przewodniczący podał liczbę uczniów w poszczególnych szkołach zarządzanych 

przez Gminę. 

Pan Wójt wyjaśnił, czym spowodowana jest ta zmiana i jakie korzyści nam 

przyniesie. 

Pan Polski zapytał, jakie będziemy mieli zyski z tego tytułu. 

Pan Wójt odpowiedział, że zwiększając tygodniowy wymiar zajęć dyrektorom 

nie zwiększa im się wynagrodzenia, tylko pozostaje na tym samym poziomie, 

natomiast większa liczba godzin może być przeznaczona na dodatkowe godziny 

z uczniami bądź na zapewnienie świetlicy, wszystko zależy od kwalifikacji dyrektora. 
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Dalej Pan Wójt powiedział, że w klasach łączonych IV-V chcemy zatrudnić 

asystenta nauczyciela języka polskiego i myślimy też nad matematyką. 

Pan Gąsior zapytał ile godzin wynosi tydzień pracy nauczyciela, bo taki 

pracowniczy wynosi 40 godzin. 

Pan Wójt odpowiedział, że nauczyciela wynosi 18 godzin i 2 karciane, czyli na 

tydzień pracy 20 godzin. 

Pan Przewodniczący dodał, że jest to praca dydaktyczna, a do tego dochodzi 

jeszcze praca w domu nad sprawdzianami, dokumentacją. 

Pan Torba zapytał, jak wygląda nauka w klasach łączonych. 

Pan Wójt odpowiedział, że klasa jest podzielona na dwie części, część robi 

materiał przykładowo dla klasy V, a część dla klasy IV. 

Pan Kozak zapytał czy w stowarzyszeniowych szkołach klasy też są łączone. 

Pan Wójt odpowiedział, że w żadnej stowarzyszeniowej szkole klasy nie są 

łączone. 

Pan Kozak powiedział, że słyszał, iż w Kornelówce klasy są łączone. 

Pan Wójt odpowiedział, że muzyka. 

Pan Przewodniczący poprosił o podanie propozycji godzin przez Pana Wójta. 

Dalej Przewodniczący stwierdził, że dyrektor ma coraz więcej obowiązków 

w szkole. 

 Pan Wydmański również stwierdził, że nie ma, co przesadzać z dokładaniem 

godzin dyrektorom, można ewentualnie dołożyć po godzinie, jeśli miałoby to 

znaczne przełożenie na oszczędności. 

Pan Wójt powiedział, że jeżeli dyrektor ze szkoły Podstawowej w Sitnie będzie 

miał dodatkowe 3 godziny matematyki i rozdzieli matematykę w V klasie to będą 

ogromne efekty edukacyjne bez naszych pieniędzy. 

Pan Polski zapytał, jaka to będzie oszczędność dla Gminy. 

Pan Wójt odpowiedział, że oszczędność będzie w granicach pół etatu 

nauczyciela dyplomowanego, to jest w granicach 50tys. zł w skali roku. 

Przewodniczący zarządził 5 min przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący poprosił o propozycję godzin dla dyrektorów. 

Pan Polski zaproponował, aby pozostawić godziny dla dyrektorów bez zmian. 

Pan Szawarski powiedział, że albo wprowadzamy oszczędności dla gminy albo 

nie. 

Pan Polski odpowiedział, że nie możemy nauki przeliczać na pieniądze, a te 

pieniądze, o których Pan Wójt mówił, są znacznie przesadzone, bo by miał żonę 

milionerkę, a tak nie jest. 

Pan Wójt odpowiedział, że się nie myli, co do kwoty i zaproponował 

następujący wymiar zajęć: 

- dla Dyrektora Szkoły Podstawowej w Sitnie 11 godzin; 

- dla Dyrektora Szkoły Podstawowej w Jarosławcu 6 godzin; 

- dla Dyrektora Gimnazjum w Jarosławcu 9 godzin; 

- dla Dyrektora Gimnazjum w Sitnie 9 godzin; 
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Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę z propozycjami 

godzin zaproponowanymi przez Pana Wójta. 

 

Państwo Radni przyjęli uchwałę przy 11 głosach za, 1 przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących się.  

 

5. Uchwała Nr XIII/68/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r.  

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych, 

 

Przewodniczący wyjaśnił, że komisja będzie miała za zadanie zaopiniowanie 

złożonych kandydatur na ławników, których jest 3. 

Dalej Przewodniczący wyjaśnił, że wybieramy w tym roku tylko 2 ławników, 

poprzednio było 3 ławników. ( do Sądu Rejonowego i Okręgowego). 

Kolejno Przewodniczący poinformował, że kandydaci będą wybierani na 

następnej sesji w głosowaniu tajnym. 

Następnie Przewodniczący prosił o podawanie kandydatów do Zespołu. 

Pan Polski zapytał, czy kandydatami muszą być przedstawiciele rady czy spoza 

rady też mogą być. 

Przewodniczący odpowiedział, że z Rady Gminy. 

Zaproponowani kandydaci do Zespołu d.s. zaopiniowania kandydatów na 

ławników to: 

- Władysław Wydmański – wyraził zgodę; 

- Ryszard Szawarski – nie wyraził zgody; 

- Tomasz Łazorczyk – wyraził zgodę; 

- Tomasz Biłant – nie wyraził zgody; 

- Robert Polski – nie wyraził zgody; 

- Janusz Mazurek – wyraził zgodę. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jacyś kandydaci, ponieważ więcej 

kandydatów nie było poddał pod głosowanie uchwałę z następującymi członkami 

zespołu: Władysławem Wydmańskim, Tomaszem Łazorczykiem, Januszem 

Mazurkiem. 

 

Państwo Radni przyjęli uchwałę przy 12 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach 

wstrzymujących się.  

 

 

6. Uchwała Nr XIII/69/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie udzielenia przez Gminę Sitno pomocy finansowej Miastu Zamość. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7. Uchwała Nr XIII/70/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia 

jej składu osobowego. 

 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji. 

Pan Wydmański poinformował, że w związku z tym, że kandydatura Tomasza 

Biłanta nie została przyjęta, to nie zgłaszają kolejnego kandydata Klubu Radnych do 

Komisji Rewizyjnej.  

Pan Przewodniczący powiedział, że w związku z tym faktem rozumie, iż klub 

rezygnuje z prawa, które daje mu posiadanie członka w Komisji Rewizyjnej. 

 

8. Uchwała Nr XIII/70/2015 Rady Gminy Sitno z dnia 1 października 2015 r. 

w sprawie przyznania wynagrodzenia dla Wójta Gminy Sitno. 

 

Pan Tokarz zaproponował, aby wynagrodzenie Wójta pozostało bez zmian, 

jednak drogi w Bożym Darze niech nie pozostaną bez zmian. 

Pan Wójt odpowiedział, że wolałby, aby zmniejszyć mu wynagrodzenie, 

ponieważ ma już dosyć słuchania, iż dużo zarabia. 

Dalej Pan Wójt poinformował, że Z-ca Wójta otrzymał już wypowiedzenie. 

W tej chwili jest na urlopie do końca roku. 

Pan Szawarski stwierdził, że jego zdaniem wynagrodzenie powinno zostać takie, 

jakie było uchwalone, gdyż raz rada już podjęła taką decyzję i trzymajmy się tej 

decyzji. Natomiast, jeżeli Wójt uważa nadal, że za dużo zarabia to niech odda do 

centrum pomocy, czy komukolwiek. 

Pan Biłant powiedział,: „(…) że się w 100% zgadza z Panem Szawarskim, ale 

skoro Pan Wójt nalega, aby to obniżyć, to może Pan wpłacić na jakąś instytucję. 

Dostanie Pan druk KP tak jak ja to robię ze swoją dietą i będzie wszystko OK”.  

Pan Wydmański powiedział, że przychyli się do prośby Pana Wójta i zagłosuje 

na TAK. Na naszym terenie w Jarosławcu Dolnym w roku 2015 niestety niewiele się 

zmieniło, nie widać zaangażowania i inwestycji.  Jeśli sytuacja ulegnie poprawie, to 

w przyszłości będę wnioskował o podwyżkę dla Pana Wójta. 

 

W związku z brakiem więcej pytań i uwag Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Za przyjęciem uchwały był 1 Radny, przeciw 13 i 1 głos wstrzymujący się. 

W związku wynikiem przeprowadzonego głosowania uchwała nie została 

przyjęta. 
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Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno mgr Marian Tadeusz Bernat. 

Poruszył zagadnienia: 

1. Wykonania placu przy budynku Urzędu Gminy; 

2. Poprawy dróg gminnych; 

3. Wycinki krzaków przy drogach; 

4. Prac nad Strategią Rozwoju Gminy; 

5. Oczyszczalni ścieków w ODR (propozycja przejęcia przez gminę); 

 

Pan Wójt poinformował, że w dniu wczorajszym odbyło się spotkanie 

z mieszkańcami bloków w Sitnie i ODR-em, ponadto na spotkaniu był Pan 

Przewodniczący Rady Gminy i Pan Robert Polski. 

Pan Gąsior zapytał, czy Gmina ma za LODR odbierać też ścieki. 

Pan Wójt odpowiedział, że LODR sam sobie będzie odprowadzał ścieki. 

Pan Szawarski zapytał, co z Panem Gilem i odprowadzaniem ścieków. 

Pan Wójt powiedział, że poruszył temat Pana Gila. 

Pan Torba zapytał, w jak sposób LODR poradzi sobie sam z odprowadzaniem 

ścieków. 

Przewodniczący odpowiedział, że LODR stwierdził, iż będzie dla nich taniej 

wykopać sobie szambo i wywozić ścieki we własnym zakresie. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że zostało złożone pismo ze strony 

ODR-u do Starostwa, aby przerobić oczyszczalnię na szambo – Starosta się zgodził.  

W tej chwili wystarczy wyjąć te pompy i będzie gotowe szambo. 

Dalej Przewodniczący powiedział, że najlepszym rozwiązaniem było, żeby 

Wspólnota przejęła tę działkę, na której jest szambo, czyli złożyła wniosek do 

Marszałka i Marszałek przekaże to szambo.  

Kolejno Przewodniczący poinformował, że Wspólnota nie chce tego przejąć, 

a wiec może dojść do takiej sytuacji, iż będziemy musieli podjąć decyzję czy 

przejmujemy, czy nie przejmujemy tej działki z szambem. Jeżeli przejmiemy to będą 

musiały być wprowadzone ceny i rozliczanie się ze Wspólnotą. W tej chwili, jeśli 

ktoś jest podłączony do kanalizacji to płaci około 5zł za 1m
3
. Po przeliczeniu okazuje 

się, że 1m
3
 w przypadku przejęcia oczyszczalni przez Gminę będzie musiał 

kosztować około 13 zł za 1m
3
. 

Pan Kozak zapytał, czy koszty przerobienia tej oczyszczalni będą należały do 

Gminy. 

Pan Wójt powiedział, że nie wie, po co są w tej chwili włączane te pompy, 

a także, po co są zatrudnieni ludzie do obsługi tej oczyszczalni – generują ogromne 

koszty. 

Pan Polski podziękował, za umożliwienie im spotkania, a także za stanowisko 

i opinię w tej kwestii Wójta, który bardzo pomógł, zobowiązując się do przejęcia 

zbiorników i infrastruktury. 



9 

 

Dalej Pan Polski poinformował, że na osiedlu jest 36 rodzin, którzy zostali 

postawieni pod murem, ponieważ WOPR w przeciągu kilku miesięcy przysłał pismo, 

że z dniem 1 listopada br. zostaną odcięci od kanalizacji. W związku z tym, że ich 

prawo organizacji nie pozwala prowadzić usług dla bloków i mieszkańców dawnego 

osiedla popegeerowskiego. Mieszkańcy zobligowali się tym, że koszty związane z 

wywożeniem tego szamba pokrywają, prośba jest tylko tu do Gminy o przejęcie tego 

i prowadzenie. 

 Pan Torba stwierdził, że jeżeli Gmina to przejmie to wszelkie koszty remontów 

będzie ponosiła już Gmina. 

 Pan Wójt powiedział, że mamy przygotowany projekt na budowę kanalizacji. 

Mieliśmy nawet złożony wniosek w 2013 roku o budowę kanalizacji Sitno Centrum 

Kultury, tylko zabrakło środków. Natomiast w RPO my nie możemy aplikować o 

środki. 

 Dalej Pan Wójt zapewnił, że jak przyjdzie pismo to zastanowimy się jak 

pomóc. 

 Pan Szawarski stwierdzi, że wszystka woda z placu LODR idzie do tego 

szamba i teraz mieszkańcy mają też za to płacić. 

 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne. 

 

Pan Biłant: „(…) mam do Pana Wójta 3 pytania. Sprawa dotyczy drogi 

gruntowej od Mulawy do remizy. Na samym początku zrobił się dół i czy byłaby 

możliwość przywiezienia kamienia w to miejsce. Bo tam stoi teraz woda. Kolejna 

sprawa, jak Pan wie mieszkańcy wyrazili aprobatę dla naprawy podłogi w remizie  

z funduszu sołeckiego, ponieważ tam są dziury w deskach. Także środki, które 

zostały z tamtego funduszu sołeckiego – jest to kwota 5 tys. zł. W tym roku 

mieszkańcy przeznaczyli kwotę 11 tys. zł na przyszły rok z funduszu. Teraz jest takie 

pytanie do Pana jak rozwiążemy, bo chcemy zakupić za te 5 tys. zł, żeby ta kwota  

z roku 2015 nie przepadła, chcemy kupić piach na uzupełnienie tego miejsca, bo tam 

jest podniesiona podłoga o około 70 cm i zakup, też piachu rzecznego do miksokreta, 

ewentualnie może jakaś izolacja, jeżeli zostanie pieniędzy. Wiem, że Pan Wójt 

deklarował, że ma gruz z rozbiórki jakiegoś budynku. No można to w każdym bądź 

razie byłoby użyć. Straż zadeklarowała, że w czynie społecznym ten materiał 

nawiezie, zerwie tę podłogę, czy częściowo zerwie, nawiezie to do remizy. Natomiast 

będziemy musieli wziąć jakąś firmę, która zajmie się wylaniem tej posadzki, 
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ewentualnie nie wiem z tym ułożeniem płytek. W jakim kierunku będziemy szli, czy 

wystarczy środków. Ja tutaj chciałem się rozejrzeć wstępnie po kosztach tego piachu, 

bo na wypełnienie szukamy, jak najtańszego materiału, jeżeli ktoś ma do oddania, 

nawet jakąś ziemię czy coś to chętnie możemy zabrać. Oczywiście koszty transportu 

będziemy musieli pokrywać jakoś z tych środków.” 

Pan Sokołowski powiedział, że w kopalni piasek, cały skład kosztuje 350zł. 

Pan Biłant: „(…) sprawa dotyczy tego chodnika przy drodze powiatowej, który 

się ciągnie od miejscowości Jarosławiec do Gminy Sitno. Mieszkańcy Stabrowa  

w dwóch funduszach sołeckich przekazali skromne kwoty na materiały, żeby ten 

chodnik tam powstawał. Pan Wójt – wcześniej Pan Sekretarz przyjeżdżał, złożył Pan 

taką propozycję, żeby mieszkańcy z funduszu sołeckiego przeznaczyli środki na 

zrobienie mapek, tudzież projektu, żeby w dalszej części ten chodnik pociągnąć. 

Sprawa się zatrzymała, mówił Pan wtedy o tym, że pozyskał Pan kostkę z powiatu, że 

jakieś środki będziemy szukać czy z gminy, czy z funduszu sołeckiego na położenie 

tego, no i chodnik mamy zatrzymany, sprawa jest donikąd, dzieciaki nasze chodzą do 

szkoły, jeżdżą tam nie ma pobocza i jest problem. Rodzice zgłaszają, że nie mogą 

puszczać dzieciaków rowerami, jeżeli jest ładna pogoda, czy na boisko. Tutaj 

chciałem, aby Pan Wójt się do tego ustosunkował, bo też nie wiem, co mam mówić.”   

Pan Wójt odpowiedział,: „(…) że droga Mulawa- remiza, tam jest jeden dół, 

który będzie zasypany, jeśli chodzi o podłogę w remizie w Stabrowie to była już na 

ten temat dyskusja i do tej pory jeszcze jest niezajęte stanowisko. Mamy tutaj ten 

suporex ze sklepu z Karpia. Nasypać 70 cm zasypać piaskiem. Także zapraszam do 

mnie, ustalimy z Panem Krzysztofem budowlańcem. Jeśli chodzi o chodnik to do 

torów z tamtej strony jest jeszcze projekt, przez tory zrobić przejście będzie ciężko. 

Natomiast dalej będą lada moment mapy do celów projektowych, aż do Pani 

Lichotowej. Do tych map na drugi rok zrobimy projekt, natomiast chodnik już można 

realizować tylko żeby były środki.” 

Pan Tokarz zapytał, czy dostanie ten obiecany kamień na Boży Dar. 

Pan Wójt odpowiedział, że będzie wożony ten kamień na Boży Dar. 

Pan Torba poinformował, że w Szkole w Cześnikach ponoć cieknie piec a zima 

się zbliża i druga rzecz to przydałby się przystanek na końcu w Cześnikach- Kolonia 

Górna. 

Pan Wójt odpowiedział, że tym piecem zajął się Pan Bielecki, jeśli chodzi  

o przystanek to w okresie zimowym nasi ludzie będą robić przystanki i uzupełniać 

brakujące przystanki. 

Pan Wydmański zapytał o status prac związanych z przygotowaniem projektów 

na budowę dróg osiedlowych i modernizacji oświetlenia – jak to wygląda w chwili 

obecnej i na kiedy projekty będą gotowe. 

Pan Wójt odpowiedział: „(…) projekty oświetlenia- są mapy, ma przekazane ten 

Pan, ma ustalony już zakres, był Pan Gęborys poustalaliśmy. I z tego, co wiem, to już 

jest w realizacji. Natomiast projektu na drogę w dalszym ciągu ten człowiek nie 

skończył – 9 października ma przynieść projekt na drogę Jarosławiec Stara Wieś.” 
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Dalej Pan Wójt powiedział, że tydzień temu zostało opryskane boisko 

i spróbujemy jeszcze stalerzować i ewentualnie posiać trawę. Kwestia drogi – został 

zrobiony pasaż przy tej drodze i będzie nasypany tłuczeń od strony wschodniej. 

Pan Mazurek zapytał o projekt oświetlenia ulicznego na Czołkach. 

Pan Wójt powiedział, że w Czołkach chcemy zrobić lampy hybrydowe, a także 

planujemy zrobić takie lampy w miejscach strategicznych. 

Pan Mazurek stwierdził, że projekt chodnika z Czołek do Sitna jest już od 

dawna i też trzeba pomyśleć o połączeniu tego chodnika Czołek z Sitnem.  

Pan Mazurek poprosił o zrobienie zjazdu między Darczukiem. 

Pan Wójt powiedział, że pracuje tam koparka i żeby Pan Mazurek podjechał tam 

i powiedział, gdzie jeszcze ma koparka wyrównać. 

Pan Ryszczuk poprosił o przestawienie lampy strażackiej koło Pana Sołoduchy 

na ich parking. 

Pan Wójt powiedział, że jak się da to można przesunąć. 

Pan Ryszczuk zapytał, czy została zapłacona faktura za remont samochodu 

strażackiego, co był robiony dwa tygodnie temu w Cześnikach. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że to sprawdzi. 

Pani Chmiel zapytał, kiedy będą wycinane świerki koło ośrodka zdrowia.   

Pan Wójt powiedział, że będzie problem z wycięciem, ponieważ zmieniła się 

ustawa. 

Następnie Pan Wójt powiedział,: „(…) że trzeba się zastanowić nad projektem 

budżetu na 2016 rok, ponieważ na 15 listopada musimy mieć projekt budżetu, 

dlatego też trzeba się zastanowić jak Państwo widzicie pracę nad tym wszystkim, czy 

my mamy wstępnie przygotować propozycje, czy będziecie pracować od samych 

podstaw i analizować te wszystkie dokumenty. Czy my tylko opracujemy taki 

szkielet i później będziemy wspólnie dyskutować. Jak widzicie to wszystko?.” 

Pan Wydmański stwierdził, że najlepszym rozwiązaniem będzie przygotowanie 

szkieletu, a następnie zorganizowanie spotkania, podczas którego zostaną 

wprowadzone poprawki i dopisane propozycje. 

Dalej Pan Wydmański zapytał, na kiedy będzie gotowy szkielet pozwalający 

rozpocząć prace. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że dopiero jak dostaniemy z Ministerstwa 

i z Urzędu Wojewódzkiego dochody, bo na chwile obecną nie wiemy jeszcze, co 

mamy, ale gdzieś po 15 października. 

Pan Wydmański zapytał, czy spotyka się tylko Komisja Budżetowa, czy 

zaangażujemy również pozostałe komisje. Proponuję na początek spotkanie samej 

Komisji Budżetowej, a później spotkanie w szerszym gronie. 

Pani Skarbnik podzieliła zdanie Pana Wydmańskiego. 

Następnie Przewodniczący poinformował o pismach, które otrzymał do budżetu 

na rok 2016. 

Pan Wójt poinformował, że otrzymał pismo z Koła Gospodyń Wiejskich 

z Jarosławca, które uczestniczyły w dożynkach powiatowych i zajęły I miejsce, a w 

związku z tym musimy je potraktować na równi z naszymi pozostałymi kołami, a co 
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za tym idzie przekazać takie same pieniądze jak otrzymały pozostałe KGW za udział 

w dożynkach. 

Następnie Pan Wójt przedstawił pismo od Pani Sylwii Marczak, która chce w 

Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach zrobić chrzciny, a w związku z tym, że ten Pan 

komendant straży udzielał się na dożynkach mam prośbę, żeby mu na razie nic nie 

naliczać za wynajem sali. 

Pan Szawarski również stwierdził, że należy się jakaś gratyfikacja KGW  

z Jarosławca za czynny udział w dożynkach powiatowych. 

Pani Dyrektor CKzB w Sitnie powiedziała, że nie ma pieniędzy, aby zapłacić 

KGW z Jarosławca. 

Przewodniczący poinformował, że pisma te będą przekazane do Komisji 

Budżetowej. 

Następnie Przewodniczący zaproponował, aby zrobić posiedzenie wszystkich 

komisji stałych, jak już będzie szkielet budżetu. 

Wszyscy Radni przychylili się do propozycji Przewodniczącego.  

 

     

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokoły Nr X/2015, Nr XI/2015 i Nr XII/2015 wyłożone były do wglądu 

bezpośrednio w trakcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tymi 

Protokołami i czy są do nich uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli w/w Protokoły w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie. 

 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

      Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 
 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                                                        Przewodniczący  

     Rady Gminy 

Protokołował: Piotr Harczuk  

 Krzysztof Klikicki 

 


